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Passie voor het vak 
én voor getallen

Het is feest bij Lunenburg Administratie- en Advieskantoor in Veghel. Dit jaar viert 
het bedrijf van oprichter Pierre Lunenburg het 25-jarig bestaan. Hij heeft een grote 
klantenkring weten op te bouwen van zowel particuliere als zakelijke klanten. Pierre is 
bovenal een man met een passie voor zijn vak. En voor getallen: “Ik heb elke dag te maken 
met heel veel getallen: precies wat ik altijd wilde.”

Het is de zomer van 1997. Pierre, een paar weken eerder 

vader geworden van een dochter, is dan al zeven jaar 

financieel directeur bij het Veghelse sloopbedrijf Van 

Mensvoort. Een prachtige functie, maar op een dag wordt 

hij wakker, kijkt in de spiegel en weet: dit is niet mijn ding. 

Hij twijfelt niet, zegt zijn baan op en besluit voor zichzelf 

te beginnen. Op 1 januari 1998 gaat hij van start met 

Lunenburg Administratie- en Advieskantoor. 

Het binnenhalen van klanten gaat Pierre in de beginperiode 

verrassend eenvoudig af.  “Ik had sinds mijn studie een 

bijbaan bij een verzekeringsagent hier in Veghel. Toen ik de 

eigenaar vertelde dat ik fulltime voor mezelf ging beginnen 

zei hij: ‘dat komt mooi uit, want ik ga stoppen’. Vervolgens 

kreeg ik alle dossiers van hem: ‘Alsjeblieft!’ Ik maakte een 

vliegende start.” Aanvankelijk is Lunenburg Administratie- 

en Advieskantoor een eenmanszaak, maar daar komt snel 

verandering in. Peter, die Pierre kent van een vorige baan, 

huurt hij in voor het maken van loonstrookjes. “Na een 

halfjaar werd ik gek van de telefoontjes van nieuwe klanten. 

Vervolgens solliciteerden er twee dames. Een van hen, een 

wat oudere dame, is een paar jaar geleden met pensioen 

gegaan. De jongere dame werkt hier nog steeds en is op een 

gegeven moment met Peter getrouwd. Die hier overigens 

ook nog altijd werkzaam is.” Tegenwoordig bestaat het team 

van Lunenburg uit vijftien mensen. 

In zijn eigen zaak voelt Pierre zich van begin af aan als een 

vis in het water. “Het werk is nooit af en ik heb elke dag te 

maken met heel veel getallen; precies wat ik altijd wilde. Ik 

heb meer met getallen dan met letters. Voor mij bewegen 

ze en vertellen ze iets over prestaties in het verleden. In het 

verleden behaalde resultaten zijn geen garantie voor de 

toekomst, maar we kunnen op basis van de getallen wel een 

inschatting maken. Wanneer is de hypotheek afgelost, heb je 

straks een pensioen? Daar kunnen we iets mee.”

Expertise in huis

De kracht van Lunenburg Administratie- en Advieskantoor 

zit hem volgens Pierre in de kennis van zowel administratie 

als belasting. “Veel boekhouders kunnen wel goed 

boekhouden, maar als het gaat om belastingzaken huren 

ze een fiscalist in. Wij hebben die expertise wel in huis. Dat 

komt omdat ons klantenbestand uit zowel particulieren als 

bedrijven bestaat. Daardoor hebben we een brede kennis 

van belastingzaken kunnen opbouwen. Onze zakelijke 
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klantenkring is bovendien heel divers: de bakker, de 

slager, kledingwinkels, bouwbedrijven, transportbedrijven, 

webshops, noem maar op. Dat vind ik ook leuk aan ons 

vak: de variatie. En elke sector heeft zijn eigen specifieke 

kenmerken.” 

Pierre omschrijft zichzelf als een echte praktijkman. “Ik 

sta dichtbij de ondernemer. Die is meer dan alleen maar 

een nummer; hij is een persoon, met een gezin en zijn 

verantwoordelijkheden. Een ondernemer is altijd voor 

zijn zaak bezig, dag en nacht. Het is hard werken. Ik doe 

hetzelfde en spreek dezelfde taal. Wat de ondernemer 

meemaakt, heb ik ook meegemaakt. Ga ik voor mezelf 

beginnen, ga ik een pand kopen of huren, neem ik personeel 

in dienst of niet, hoe financier ik alles?” Ook belangrijk: bij 

Lunenburg sparren ze graag met de klant. “Het gaat om 

bewustwording creëren over zijn financiële situatie. Wij 

houden hem een spiegel voor en dagen hem uit.”

Opvolging

Niet alleen bestaat Lunenburg Administratie- en 

Advieskantoor dit jaar 25 jaar, Pierre vierde onlangs ook 

zijn zestigste verjaardag. Hoe ziet hij eigenlijk zijn eigen 

toekomst? “Ik heb me voorgenomen om daar komend jaar 

even rustig over na te denken. Mijn zoon werkt wel in de 

zaak, maar heeft op dit moment nog niet de ambitie om het 

over te nemen. Misschien is dit in de toekomst anders. Ik 

moet dus op zoek naar een externe opvolger. Hoe dat eruit 

komt te zien, dat weet ik nog niet. Het wordt sowieso lastig 

voor mij, want dan moet ik dingen loslaten en dat vind ik 

wel moeilijk. Ik wil zeker nog wel een jaar of vijf doorgaan. 

En als ik ‘s ochtends opsta en in de spiegel kijk? Dan begin ik 

al te glimlachen.”
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